
 
 

REPRÆSENTANTSKABSMØDE DANSK SKOLEIDRÆT FYN 

ONSDAG D. 11.MARTS 2015 

 

9.00 - 10.30  Praktisk del: Bevægelse i undervisningen 

Idéer til bevægelse i forskellige fag. Der gives bud på aktiviteter, der 

kan anvendes på flere klassetrin.  

 

10.30 - 11.30  Forenklede Fælles Mål samt information om prøven i idræt.  

Snak om indholdet i de nye mål samt eksempler på hvordan prøven 

kan afvikles. 

 

 

12.00 – 13.00 Dansk Skoleidræt, Fyn er vært ved en let arbejdsfrokost. 

 

13.00 – 15.00 Repræsentantskabsmøde i. h. t. vedtægterne: 

 

 1. Valg af dirigent 

  Bestyrelsen foreslår John Nielsen, Skt. Hans Skole.  

John Nielsen modtager valget og konstatere, at der er indkaldt til Rep 

møde rettidigt og med en dagsorden efter gældende vedtægter. 

 

 2.  Optagelse af enkeltmedlemmer (gældende til næste  

  Repræsentantskabsmøde) 

Bestyrelsen foreslår optagelse af Randi Fechtenburg og Jacob Kjær 

Hansen. 

Randi Fechtenburg og Jacob Kjær Hansen optages som 

enkeltmedlemmer. 

 

3. Aflæggelse af beretning 

  Formandens skriftlige beretning er vedhæftet –  

  kan også læses på www.skoleidraet.dk – klik videre herfra  

  til kredse – Fyn. 

  Herunder arbejdet i Landsorganisationen.  

  Randi gennemgik beretningen. 

”Spring rammerne” som findes på Fynsk idrætsforbund s hjemmeside – 

her kan vi ansøge om midler til aktiviteter. 

Forslag: Find Team Jijo Ollerup gymnastikforening.  

http://www.skoleidraet.dk/


Alle er rigtig glade for overbygningstræffet – men vi mangler en stunt 

instruktør – så hvis I kender en, så giv endelig lyd. 

Husk at få Nyborg idrætsnetværk med næste år. Karen er tovholder. 

Muligvis nyhedsbrev ordning på vores aktivitetskalender…hver gang der 

kommer nye aktiviteter eller andet. Tilmelding aktivt til sådan et 

nyhedsbrev på hjemmesiden. 

Landsorganisationen…..ved Randi idet Preben var syg. 

Kommunikation – organisering – rekruttering 

Kulturministeriet har fokus på, at skoleidrætten er tæt på skolereformen 

og gennemførelsen. 

Sæt bevægelse på dagsordenen 

Det skal give mening 

Gør det sjovt. 

10 års skolegang x 200 skoledage x 45 minutter – så bliver det altså til 

noget…. 

Gode steder på nettet/nyhedsmail…. 

Nyt fra skoleidrætten 

Idræt i skolen 

Find os på Facebook 

 

Beretningen blev herefter enstemmigt vedtaget. 

 

 4. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse. 

  Regnskabet er vedhæftet her efterfølgende. 

Vibeke gennemgik regnskabet. Vi har tæret 7-8.000 kr. af vores 

egenkapital og det er vi rigtig glade for, fordi vores plan er at pengene 

skal ud og bruges på elevaktiviteter. 

Regnskabet blev enstemmigt vedtaget. 

 

 5.  Behandling af indkomne forslag. 

  Der er ikke indkommet nogen forslag. 

  Hurtigt overstået….. 

 

 6.  Drøftelse af de fremtidige aktiviteter.  

Golf klubberne kan evt, kontaktes….støtte til de golfklubber der laver 

arrangementermed de lokale skoler. 

  Svanninge bakker kombi mountainbike o-løb. 

  Firmaidræt Odense i Højme kunne stå for nye aktiviteter. 

  Kano og kajak evt. Odense Havn. 

Sct Hans skole, Søhuskolen og Svendborg skolerne har specielle aftaler 

med roklubberne. 

Rugby – lidt stilstand ift. Klubben.  



Middelfart Rugby- Carsten Rysse Petersen også kano og kajak 

Flagfootball – undersøg samarbejde 

Odense Trassiors ved Bolbro hallen – Ny amerikansk football klub 

Softball ved Næsby stadion 

Keglesport på Søhusskolen. 

Go-cart. 

Skøjtehallen – ishockey ?  Curling ?  Skøjteløb ? 

Ishockey arrangement med kamp om aftenen.- John Nielsen kontakter 

Svendborg har aftaler med GOG og Rabbits. 

   

7.  Fremlæggelse og godkendelse af budget, herunder fastsættelse af 

skolernes kontingent. 

  Forslag til budget er vedhæftet sammen med regnskabet. 

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet forbliver uændret kr. 6,- pr. elev. 

Efter at vi har lagt budgettet er forårsfestivallen s planlægning kommet i 

gang – derfor vil vi gerne hæve fra 3.000-13.000 på nye tiltag – alle 

nikker. På sigt ønsker vi at få en forårsfestival i hver kommune. 

Budgettet blev godkendt med tilføjelsen af ekstra 10.000 kr. til nye tiltag 

samt vedtagelse af at vi bibeholder et kontingent på 6 kr. pr elev. 

 

8. Kredsbestyrelse: 

  Formanden Randi Fechtenburg 

Valg af bestyrelsesmedlemmer 

  Bestyrelsen består foruden formanden af  

Anne Grethe Sø N. Jensen, Aarupskolen – er på valg, villig til genvalg 

VALGT 

  Gitte Kingo, Otterup Skole – er på valg, villig til genvalg 

  VALGT 

Jacob Kjær Hansen  – er på valg, villig til genvalg 

VALGT som enkeltmedlem. 

  Morten Bladt, Vibeskolen  

  Tue Friis, Tallerupskolen  

  Vibeke K. T. Munck, Brobyskolerne 

  Trine Lund, Frøbjerg-Orte Friskole 

Kathrine Kvist, Vestre Skole, Svendborg 

  Helena Rohde, Marslev Skole, udtræder af bestyrelsen efter eget ønske 

   

  Vi foreslår Rene Steen Nielsen fra Tingkærskolen - VALGT 

    

  1 suppleant til bestyrelsen 

  Alexander Danker, Sct. Hans Skole 

  VALGT 



  1 revisor 

  Bestyrelsen foreslår valg af  

Lene Mygenfordt  (for 2 år) 
  VALGT 

 

  1 revisorsuppleant  

  Bestyrelsen foreslår valg af: 

  Torben Jensen, V. Skerninge Skole 

  VALGT 

   

 9. Fastsættelse af tid og sted for næste repræsentantskabsmøde. 

  Bestyrelsen foreslår en dag i marts 2016 og indstiller til  

repræsentantskabet at bemyndige bestyrelsen til at finde velegnet dato 

og sted for afviklingen af mødet. 

Bifald og vedtagelse – alle klapper. 

 

 10. Evt. 

 

 

 

Tak fordi John Nielsen ville være dirigent. Tak til alle der mødte op. Tak for i dag. 

 

Referat den 11/3 2015 

Gitte Kingo 


